

PUBLIC NOTICE

Mercer County will hold a public hearing to accept comments on the Mercer County 2018 Community Development Block Grant (CDBG) application (including Pine Township, Greenville, Sharpsville and Grove City Boroughs) on Thursday, October 11, 2018, 2:00 PM at the Mercer County Courthouse Assembly Room, Mercer, PA.

Mercer County intends to use their FY 2018 funds to undertake a public service project (Medical Equipment Recycling Program), housing rehabilitation (Hempfield Township) and sewer improvements (Liberty Township sewer tap fee), Grove City Borough sewer/water improvements (McConnell Street), Greenville Borough housing rehabilitation and demolition/clearance, Sharpsville Borough street improvements (Church/Cherry/Prospect/Shenango Street Area) and Pine Township housing rehabilitation.

The Mercer County Board of Commissioners intend to consider approval of the 2018 application (including Pine Township, Greenville, Sharpsville and Grove City Boroughs) at a regularly scheduled meeting on October 25, 2018, 1:00 PM, Mercer County Courthouse Assembly Room, Mercer, PA.

The 2018 application will become available for inspection during normal business hours at the Mercer County Regional Planning Commission, 2491 Highland Road, Hermitage, PA, 16148, 724-981-2412, mail@mcrpc.com. All interested citizens will have the opportunity to give written and/or oral comments at or by the date of the public hearing. Requests for special accommodations to enable participation by persons with disabilities or to provide a language translator should be submitted to the Mercer County Regional Planning Commission 72 hours in advance at (724) 981-2412 (for TDD – dial 711 plus (724) 981-2412), cconti@mcrpc.com.

Mercer County hält eine öffentliche Anhörung, Kommentare über die Mercer County 2018 Community Development Block Grant (CDBG) Anwendung (einschließlich Pine Township, Greenville, Sharpsville und kreisfreien Städte Grove) akzeptieren auf Donnerstag, 25 Oktober 2018, 1:00 an der Mercer County Courthouse Versammlungsraum, Mercer, PA.

2018-Anwendung werden zur Einsicht während der normalen Geschäftszeiten an der Mercer County Regional Planning Commission, 2491 Highland Road, Hermitage, PA, 16148, 724-981-2412, mail@mcrpc.com. Alle interessierten Bürgerinnen und Bürger haben die Möglichkeit, schriftlichen und/oder mündlichen Kommentare am oder nach dem Datum der öffentlichen Anhörung zu geben. Anfragen für spezielle Unterkünfte, Beteiligung von Menschen mit Behinderungen zu ermöglichen oder um eine Sprachübersetzer bieten die Mercer County Regional Planning Commission 72 Stunden im Voraus bei (724) 981-2412 vorzulegen ist (für TDD – wählen Sie 711 plus (724) 981-2412), cconti@mcrpc.com.

MERCER COUNTY BOARD OF COMMISSIONERS
Matthew McConnell
Timothy McGonigle
Scott Boyd

